
Afdeling 26 

Referat fra bestyrelsesmøde den 16. nov. 2023. 

Tilstede var Marianne. D. Jes, Lars og Conni. 
Fraværende var Marianne. O. og Claus. 
 
Dagsorden. 

1. Generel info. 
2. Beskæring af træer og buske. 
3. Ny affalds sortering. 
4. Udskiftning af vinduer. 
5. Råderetskatalog. 
6. Evt. 

 
Ad.1. Fra 1 januar 2024 stiger a conto varmen, med 15%, grundet højere priser på fjernvarme. Alle har fået 
besked fra AlmenBo. 
 
Referater fra afdelingsmøder ligger på vores hjemmeside. Ønskes en papirudgave, skal man rette 
henvendelse til Heidi Hvam, i AlmenBo. 
 
Aarhus antenneforening har med kort varsel opsagt samarbejdet med Norlys ( Stofa ) fra og med 3. januar 
2024. Det betyder at beboere som modtager tv signaler og internet fra Norlys ( Stofa ) skal finde/ vælge en 
ny udbyder. Alle berørte beboere, får besked fra Norlys sidst i november 2023. 
 
Der har været 5 års eftersyn af badeværelser, men vi har ikke modtaget nogen information omkring 
resultatet. 
 
Ad. 2. Vi har træer og buske, som trænger til at blive beskåret. Vi kigger på det sammen med Claus og tager 
det med til årlig Rundgang i februar 2024. 
 
Ad. 3. Så er den nye affaldssortering skudt i gang, hvilket også betyder at vi har fået 2 nye affalds 
containere. Vi skal nok alle lige vænne os til det og den største udfordring for de fleste, er sikkert at få lavet 
en fornuftig løsning i lejligheden. Spørg din nabo, om de har fundet en god løsning. 
 
Ad. 4. Udskiftning af vinduer ventes at begynde i slutningen af første kvartal 2024. Det er senere end vi 
først havde forventet, men der har været en masse polimik omkring rådgiverfirma og udbydere. 
 
Ad. 5. Still going on. 
 
Ad. 6. Det årlige julehyggearrangement, bliver ikke til noget i år, da der mangler folk til at afvikle det. Der vil 

dog igen i år komme et juletræ med lys op. Den tjans tager Dorthe og Christian sig af. Tak          
 
Mvh. Bestyrelsen. 

God jul og godt nytår til alle                 


